



Letter to Parents No. 16 – 2022/23

Dear Parents/ Guardians,

2022/23 March Notice (2)

To have a better understanding of our school's measures and facilitate home-school co-operation, parents please read the following circulars in detail:

- a. HKDSE Elective Subject: Music (S3 only)
- b. HKDSE Elective Subject: Visual Arts (S3 only)

The reply slip should be duly completed through eClass on or before 16.3.2023 (Thursday).

Yours faithfully,



IU Kok-Kin
Principal

The notice will be uploaded to our school website for your reference.

9.3.2023

a. HKDSE Elective Subject: Music (S3 only)

Our school is going to offer Music as one of the Elective Subjects for students in the next HKDSE cohort (2023-2026). As there is an upper limit on the number of admissions, parents please discuss with your child and provide us with a **preliminary decision** about whether to take the subject or not. Interested students are asked to answer simple questions, including music qualifications, expectations for the subject and parental support, to help teachers understand the background of students.

Should you have any queries, please contact Ms. PANG Lai-mui at 2476 2357.

b. HKDSE Elective Subject: Visual Arts (S3 only)

Our school is going to offer Visual Arts as one the Elective Subjects for students in the next HKDSE cohort (2023-2026). As there is an upper limit on the number of admissions, parents please discuss with your child and provide us with a **preliminary decision** about whether to take the subject or not. Interested students are asked to answer simple questions, including expectations for the subject and parental support, to help teachers understand the background of students.

Should you have any queries, please contact Ms. YEUNG Mei-chun at 2476 2357.



Letter to Parents No.16 – 2022/23

Reply Slip

To the Principal of Yuen Long Public Secondary School,

i) I, the parent of _____ (Class: _____)(Class No.: _____), acknowledge the receipt of the following circulars:

- a. HKDSE Elective Subject: Music (S3 only)
- b. HKDSE Elective Subject: Visual Arts (S3 only)

ii) **HKDSE Elective Subject: Music (S3 only)**

- My child * intends to take Music as his/ her HKDSE Elective Subject.
 does not intend to take Music as his/ her HKDSE Elective Subject.

iii) **HKDSE Elective Subject: Visual Arts (S3 only)**

- My child * intends to take Visual Arts as his/ her HKDSE Elective Subject.
 does not intend to take Visual Arts as his/ her HKDSE Elective Subject.

Signature of Parent/Guardian: _____

Name of Parent/Guardian: _____

_____.3.2023

* Please put a ✓ in the appropriate



家長通函第 16 號 – 2022/23

敬啟者：

2022/23 學年三月份學校安排須知 (二)

為讓家長更了解學校各項措施及促進家校合作，請家長詳閱下列通告：

- 一、 有關新高中音樂課程事宜 (中三適用)
- 二、 有關新高中視覺藝術課程事宜 (中三適用)

請家長於 2023 年 3 月 16 日 (星期四) 或之前經 eClass 填妥「家長綜合回條」。

此致

各位家長／監護人



元朗公立中學校長

余國健謹啟

上述通告將上載至本校網頁，歡迎家長瀏覽。

2023 年 3 月 9 日

一、有關新高中音樂課程事宜（中三適用）

本校將續辦下一屆 (2023-2026) 新高中音樂科。由於收生名額設有上限，現請家長與 貴子弟商討修讀事宜，並就下學年修讀新高中音樂課程提供初步意願。有意修讀學生需回答簡單問題，包括音樂資歷、對學科的期望及家長對子女的支持，以協助老師了解學生的背景。

如有查詢，請致電 2476 2357 與音樂科彭麗梅老師聯絡。

二、有關新高中視覺藝術課程事宜（中三適用）

本校將續辦下一屆 (2023-2026) 新高中視覺藝術科。由於收生名額設有上限，現請家長與 貴子弟商討修讀事宜，並就下學年修讀新高中視覺藝術課程提供初步意願。有意修讀學生需回答簡單問題，包括對學科的期望及家長對子女的支持，以協助老師了解學生的背景。

如有查詢，請致電 2476 2357 與視覺藝術科楊美珍老師聯絡。



家長通函第 16 號 – 2022/23

家長綜合回條

敬覆者：

甲部、 本人為 _____ (_____ 班) (_____ 號) 之家長，已知悉下列通告詳情：

- 一、 有關新高中音樂課程事宜 (中三適用)
- 二、 有關新高中視覺藝術課程事宜 (中三適用)

乙部、

有關新高中音樂課程事宜 (中三適用)

- 敝子弟 * 有意修讀新高中音樂課程。
 暫無意修讀新高中音樂課程。

丙部、

有關新高中視覺藝術課程事宜 (中三適用)

- 敝子弟 * 有意修讀新高中視覺藝術課程。
 暫無意修讀新高中視覺藝術課程。

此覆

元朗公立中學校長

家長／監護人簽署： _____

家長／監護人姓名： _____

2023 年 3 月 _____ 日

* 請於適當 填上 ✓